

## Annecy

Départ de Genève par la route typique du Mont de Sion et arrêt en route au Pont de la Caille, monument historique et prouesse technologique du XIXème siècle enjambant une gorge vertigineuse.

*Departure from Geneva along the scenic route of Mont de Sion and stop at the Bridge of la Caille, a historical monument and technological gem from the 19<sup>th</sup> century above a vertiginous canyon.*



Continuation pour la ville historique d'Annecy, fief des Ducs de Savoie et surnommée la Venise des Alpes avec ses canaux. Balade dans le Vieux Annecy, une ville au charme incomparable. Déjeuner à Annecy

*Continue to the historical city of Annecy, the place of the later Dukes of Savoy and known as the Venice of the Alps with its tiny canals. Walk the old town, a city of unparalleled charm. Lunch in Annecy.*



Continuation pour faire le tour du lac avec le panorama sublime de la chaîne des Aravis en arrière-plan. Visite du splendide château médiéval de *Menthon St Bernard*, toujours occupé par l'illustre famille de Menthon.

*Continue for a tour of the lake with the fabulous background panorama of the Aravis mountains chain. Visit of the wonderful medieval castle of Menthon St Bernard, still privately owned and occupied by the illustrious de Menthon family.*

